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Protokół Nr XXXII.2020 

z Sesji Rady Miejskiej w Chocianowie 

z dnia 6 listopada 2020 r.  

 

 

Punkt 1.  

Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

 
Obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Chocianowie rozpoczęły się o godz. 09:27. 
Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Chocianów. Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Chocianowie Janusz Ślipko otworzył i przywitał Radnych, Sołtysów, Dyrektorów 
Jednostek Organizacyjnych Gminy, pracowników Urzędu Miasta i Gminy oraz Mieszkańców.  
Następnie  poinformował, że obrady są nagrywane za pomocą obrazu i dźwięku oraz transmitowane na 
żywo. Stwierdził, że  na ustawowy skład 15-stu radnych — obecnych na sesji jest 14-stu radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Materiały na sesję wraz z porządkiem obrad i projektami uchwał zostały radnym dostarczone. Projekty 
uchwał nie były kierowane do Komisji stałych Rady Miejskiej w związku z tym Radni będą 
podejmować decyzje indywidualnie.  
 
Nieobecni: 

1. Radny Andrzej Kuśmierczyk 
 
W obradach uczestniczyli również: 

1. Patrycja Jugo  –  Sekretarz Miasta i Gminy w Chocianowie, 
2. Stanisława Potoczna – Skarbnik Miasta i Gminy Chocianów, 
3. Jurand Jezioro – Radca prawny, 

 
Radna Anna Pichała poruszyła kwestie zgłaszania się w celu zabrania głosu poprzez funkcję „łapka” 
w aplikacji TEAMS 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko potwierdził, że widzi „łapkę”, ale dotychczasowa 
praktyka była taka, że Radny zgłaszał chęć zabrania głosu poprzez podniesienie ręki.  
Radna Anna Pichała powiedziała, że zgłasza się do 2 punktu.  
Radny Paweł Bujak zauważył że zgodnie z dotychczasową praktyką Radni, którzy chcieli zabrać głos 
w dyskusji zgłaszali się podczas realizacji poszczególnych punktów.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko powiedział, że skoro Radna chce zabrać głos jako 
pierwsza, to tak będzie. Następnie zarządził przejście do realizacji porządku dziennego  
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska w sprawie: 

2.1. zmiany budżetu Gminy Chocianów na 2020 r.- projekt nr 240.2020. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko wniósł do porządku obrad: projekt uchwały sprawie 
emisji obligacji komunalnych-  nr 241.2020 i poprosił Pełnomocnika Burmistrza o wyrażenie zgody.  
Sekretarz Miasta i Gminy Chocianów Patrycja Jugo  wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad w 
proponowanym przez Przewodniczącego zakresie.  
Radna Anna Pichała poprosiła o projekt tej uchwały oraz pełnomocnictwo Sekretarz do 
reprezentowania Burmistrza.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko poinformował Radną, że Pani Patrycja Jugo Sekretarz 
Miasta i Gminy Chocianów posiada stałe pełnomocnictwo do reprezentowania Burmistrza podczas sesji 
Rady Miejskiej w Chocianowie. Radna już wcześniej otrzymała wnioskowane pełnomocnictwo.  
 



Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko przeszedł do głosowania blokowego zmian 
wniesionych do porządku obrad.  
Radny Piotr Piech odniósł się do kwestii związanych z wnoszeniem projektów uchwał bezpośrednio 
na sesję. Zaznaczył, że jest to kolejna sesja na której zwiększa się porządek obrad praktycznie o 100%. 
Skoro nie obradują komisje i Radni podejmują samodzielnie decyzje, a projekty nowo wprowadzonych 
uchwał są przesyłane na maila, to nie ma możliwości przeanalizowania ich i wyrobienia sobie opinii.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko poinformował, że wprowadzana uchwała jest tylko 
czynnością techniczną, ponieważ jest to uzupełnienie wcześniej podjętych uchwał. Poinformował, że 
Pani Skarbnik udzieli szczegółowych wyjaśnień w zakresie projektu uchwały w sprawie obligacji.  
Radny Norbert Piotrowski zgłosił wniesienie do porządku obrad Uchwały w sprawie obniżenia diet 
radnych. Stosowny projekt zgłaszał 2 miesiące temu. Uzyskał pozytywną opinię Radcy Prawnego.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zapytał Pełnomocnika Burmistrza, czy wyraża zgodę.  
Sekretarz Miasta i Gminy Chocianów Patrycja Jugo  nie wyraziła zgody. 
Radny Piotr Piech stwierdził, że nie ma dyskusji na sesjach, ponieważ Radni Wandycz i Bujak 
notorycznie zamykają dyskusję. Wniósł propozycję do porządku obrad punktu: Wolne wnioski i 
zapytania Radnych.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zapytał Pełnomocnika Burmistrza, czy wyraża zgodę.  
Sekretarz Miasta i Gminy Chocianów Patrycja Jugo  nie wyraziła zgody. 
Radny Paweł Bujak złożył wniosek, w zakresie sposobu zgłoszeń do dyskusji poprzez zgłaszanie się 
wizualnie za pomocą podniesienia ręki.  
Radna Anna Pichała poprosiła o 10 minut przerwy na zapoznanie się z proponowaną zmianą do 
porządku obrad. Zaznaczyła, że podtrzymuje swoją „łapkę” do punktu 2.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko przeszedł do głosowania zmian wniesionych do 
porządku obrad.  
 
Rada Miejska w głosowaniu: 
za – 11  
przeciw – 1  
wstrzymało się – 2 
przyjęła wprowadzenie zmiany do porządku obrad. Głosowanie imienne Nr 1.1. stanowi załącznik 
do Protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko o godzinie 9:39 zarządził 10 minut przerwy na 
zapoznanie się z projektem uchwały.  
 
Obrady zostały wznowione o godzinie 9:55, po przerwie w obradach uczestniczyło 13 Radnych.  
Nieobecni: Radny Andrzej Kuśmierczyk, Radny Paweł Kisiel. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko odczytał  
 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska w sprawie: 

2.1. zmiany budżetu Gminy Chocianów na 2020 r.- projekt nr 240.2020, 

2.2. emisji obligacji komunalnych – projekt nr 241.2020. 

3. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zapowiedział, że przed dalszą częścią obrad zostanie 
przegłosowany wniosek Radnego Pawła Bujaka o sposobie zgłaszania się do dyskusji oraz zgłosił 
wniosek formalny o ograniczenie czasu wystąpień dyskutantów do 1 minuty zgodnie z § 43 pkt. 3 
Statutu Gminy Chocianów. 
Radny Piotr Piech zapytał, czy ten wniosek formalny jest zgodny z prawem.  
Radca Prawny Jurand Jezioro odpowiedział, że tego typu wniosek formalny jest zgodny z prawem. 
Każdy wniosek formalny może być zgłoszony przez Radnego i jeżeli zostanie przyjęty przez Radę w 
trakcie głosowania normalnego obowiązuje w trakcie procedowania.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko stwierdził, że skoro jest problem z wnioskiem 



Radnego Pawła Bujaka to ponawia przedmiotowy wniosek w sprawie przyjęcia sposobu zgłaszania się 
do dyskusji poprzez podniesienie ręki.  
Radny Janusz Zielony zauważył, iż należy przegłosować wniosek  najdalej idący. 
Radca Prawny Jurand Jezioro stwierdził, że proponowane wnioski nie są sprzeczne polegają na 
ograniczeniu wystąpienia do 1 minuty a samo zabranie głosu musi być poprzedzone zgłoszeniem się w 
sposób, który Przewodniczący zaproponował. 
 
Rada Miejska w głosowaniu: 
za – 11  
przeciw – 2 
wstrzymało się – 0 
przyjęła wniosek Radnego Pawła Bujaka w sprawie przyjęcia sposobu zgłaszania się do dyskusji 
poprzez podniesienie ręki . Głosowanie imienne Nr 1.2. stanowi załącznik do Protokołu. 
Radny Paweł Kisiel zgłasza rozwiązanie problemu z fonią. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zarządził głosowanie nad wnioskiem w sprawie 
ograniczenia czasu wystąpień dyskutantów do 1 minuty.   
 
 
Rada Miejska w głosowaniu: 
za – 10  
przeciw – 3 
wstrzymało się – 1 
przyjęła wniosek Radnego Janusza Ślipko w sprawie ograniczenia czasu wystąpień dyskutantów 
do 1 minuty. Głosowanie imienne Nr 1.3. stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zamknął pkt 1 porządku obrad i przystąpił do 
realizacji punktu 2 
 
Punkt.2.  
Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawie: 
 
Punkt 2.1. - zmiany budżetu Gminy Chocianów na 2020 rok- projekt nr 240.2020 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko poprosił o przedstawienie projektu uchwały wraz z 
uzasadnieniem przez Skarbnik Miasta i Gminy Chocianów Stanisławę Potoczną.  
Skarbnik Miasta i Gminy Chocianów Stanisława Potoczna odczytała projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Zwiększenia dochodów budżetu przechodzą na zwiększenie wydatków majątkowych , 
nie następuje zwiększenie wydatków bieżących. 
Radny Paweł Bujak powitał Radną Annę Pichała na sesji, gdyż na dwóch wcześniejszych jej nie było. 
Na poprzednich sesjach były procedowane rzeczy ważne dla Parchowa, m.in. przebudowa drogi w 
Parchowie.     
Wypowiedź Radnego była zakłócana przez Radną Annę Pichała i Radnego Piotra Piecha.  
 
Radny Paweł Bujak w związku z tym, iż Radni utrudniali wypowiedź, złożył formalny wniosek o 
zamknięcie dyskusji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zarządził głosowanie w sprawie formalnego wniosku 
o zamknięcie dyskusji Radnego Pawła Bujaka.  
 
Podczas głosowania wywiązała się dyskusja pomiędzy Przewodniczącym Rady Miejskiej Januszem Ślipko, Radną 

Anną Pichała oraz Radnym Piotrem Piechem. Radna Anna Pichała zapowiedziała złożenie skargi do Wojewody 

na Przewodniczącego, iż ten nie udzielił jej głosu, a chciała zgłosić wniosek formalny.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zauważył, że trwa procedura głosowania, po 
zakończeniu jej Radna będzie mogła złożyć wniosek.  
 



Rada Miejska w głosowaniu: 
za - 10 
przeciw - 1 
wstrzymało się - 1 
przyjęła wniosek Radnego Pawła Bujaka o zamknięcie dyskusji. Głosowanie imienne Nr 2.1.1. 
stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko stwierdził, że Radna Anna Pichała podczas 
głosowania mówiła o zamiarze zgłoszenia wniosku formalnego, zapytał więc jakiej natury jest to 
wniosek i  udzielił jej głosu.  
Radna Anna Pichała odpowiedziała „jakikolwiek”. Jednakże nie sformułowała wniosku.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko w związku z tym stwierdził, że Radna wprowadza 
swoim zachowaniem zamęt.  
 
Ponownie nastąpiło przekrzykiwanie się Radnej Anny Pichała, Radnego Piotra Piecha, których przywoływał do 

porządku Przewodniczący Radny Janusz Ślipko.  

  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko ponownie zapytał Radną Annę Pichała o treść jej 
wniosku formalnego.  
Radna Anna Pichała zaczęła wypowiedzieć, „że po pierwsze….” Po czym zapytała kto się tam 
odzywa. Wniosku nie sformułowała.  
 
W związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził iż wniosku nie słyszał, zarządził głosowanie w 
sprawie projektu uchwały Nr 240.2020 
 
Radna Anna Pichała nie uczestniczy w głosowaniu pomimo kilkukrotnej prośby Przewodniczącego Rady o oddanie 

głosu. Radna prowadziła monolog utrudniając prowadzenie sesji. 

Radny Piotr Piech również nie oddał głosu pomimo próśb Przewodniczącego Rady, ponieważ żądał udzielenia 

głosu Radnej Annie Pichała. 

Nie wiadomo, czy ze względów technicznych, czy też przez zakłócanie obrad przez Radną Annę Pichałę i Radnego 

Piotra Piecha nie udało się uzyskać głosu od Radnego Janusza Zielonego. 

 
Rada Miejska w głosowaniu: 
za - 10 
przeciw - 0 
wstrzymało się - 0 
przyjęła do realizacji uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Chocianów na 2020 rok. 
Głosowanie imienne Nr 2.1.2. stanowi załącznik do Protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zamknął pkt 2.1. porządku obrad i przystąpił  
do realizacji punktu 2.2. 
 
Punkt 2.2. 
emisji obligacji komunalnych- projekt nr 241.2020 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko poprosił o przedstawienie projektu uchwały wraz z 
uzasadnieniem przez Skarbnik Miasta i Gminy Chocianów Stanisławę Potoczną.  
Skarbnik Miasta i Gminy Chocianów Stanisława Potoczna przedstawiła projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Przedmiotowa uchwała normuje w zakresie wysokości kwoty, serii emisji co do daty 
wykupu poszczególnych serii. Prognozowane dochody zostały wprowadzone do budżetu i wieloletniej 
prognozy finansowej już uchwałą w miesiącu wrześniu. Wykupu poszczególnych serii można dokonać 
w przedstawionych latach ażeby zachować płynność finansową Gminy przy uwzględnieniu nałożonych 
na nią zadań ustawowych. Emisja obligacji ma na celu sfinansowanie planowanego deficytu w związku  
z realizacją zadań majątkowych.  Jest to 8 program emisji obligacji, który jest korzystniejszy z uwagi 
na płynność w dokonywaniu spłaty. W stosunku do kredytu marża jest o wiele niższa przy emisji 
obligacji. Po podjęciu uchwały, wybraniu agenta emisji zostanie podpisana stosowna umowa. 
Radny Artur Wandycz podziękował Pani Skarbnik za obszerną wypowiedź, wniósł formalny wniosek 
o zamknięcie dyskusji.  



Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zarządził głosowanie w sprawie formalnego wniosku 
o zamknięcie dyskusji Radnego Artura Wandycza.  
 
Obrady opuścił Radny Janusz Zielony.  
 
Rada Miejska w głosowaniu: 
za - 10 
przeciw - 0 
wstrzymało się - 0 
przyjęła wniosek Radnego Artura Wandycza o zamknięcie dyskusji. Głosowanie imienne Nr 2.1.1. 
stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie projektu uchwały Nr 241.2020 
 
Podczas głosowania Radna Anna Pichała notorycznie prowadzi monolog zagłuszający proces głosowania a Radny 

Piotr Piech wyrażał swoją negatywną opinię o prowadzeniu sesji przez Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 

Rady kilkakrotnie przywoływał Radnych do porządku.  

 
Rada Miejska w głosowaniu: 
za - 10 
przeciw - 0 
wstrzymało się - 0 
przyjęła do realizacji uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych. Głosowanie imienne  
Nr 2.2.2. stanowi załącznik do Protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zamknął pkt 2.2. porządku obrad i przystąpił  
do realizacji punktu 3. 
 
Punkt 3. - Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko wobec wyczerpania porządku obrad o godzinie 11:07 
zamknął XXXII sesję Rady Miejskiej w Chocianowie.  
 
 
 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Chocianowie 

 

Janusz Ślipko 

/podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym/ 

 

 

Na podstawie nagrania dźwiękowego i wizualnego protokół sporządziła: 

Patrycja Paliwoda 

 
 
 
 
  

Janusz 
Józef Ślipko

Elektronicznie 
podpisany 
przez Janusz 
Józef Ślipko



 
Wykaz załączników do Protokołu Nr XXXII.2020 z Sesji Rady Miejskiej w dniu 6 listopada 2020 r. 

 

1. Protokoły głosowań imiennych wraz z listą obecności w dniu 6 listopada 2020 r.  

2. Uchwała Nr XXXII.222.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 6 listopada 2020 r. w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Chocianów na 2020 r.  

3. Uchwała Nr XXXII.223.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 6 listopada 2020 r. w sprawie 

emisji obligacji komunalnych.  

4. Usprawiedliwienia nieobecności Radnego. 

http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=212960
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=212598
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=212598
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=212599
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=212599



